
Zápis  
z 1. schůze školské rady při ZŠ Polná, Poděbradova 79, 588 13 Polná 

konané dne 13. 5. 2024 v 16:00 ve sborovně ZŠ 
 
 

 
Přítomni: MUDr. Zdeňka Marková, Bc. Jiří Chvátal, DiS., Mgr. Jana Moravcová, Mgr. Martin Lexa 

Ph.D., Martin Bohdálek 

Mgr. Zbyněk Wasserbauer, MBA, ředitel ZŠ Polná 

Omluveni: Mgr. Petr Klíma 

Nepřítomni: 
 
 
Schůzi školské rady svolal ředitel ZŠ Polná Mgr. Zbyněk Wasserbauer, MBA, který schůzi zahájil 
a přivítal přítomné členy. Informoval o průběhu volby členů z řad pedagogů a z řad rodičů. Informoval 
o funkčním období školské rady, které je od 1. 5. 2024 do 30. 4. 2027. Nastínil, že školská rada má na 
začátku první schůze dva důležité úkoly: schválit jednací řád školské rady a zvolit předsedu školské 
rady. Dále předal členům výňatek ze školského zákona (§ 167 a 168), kde jsou upraveny pravomoci 
a povinnosti školské rady, a také stávající jednací řád školské rady. 
 
 
1. Schválení jednacího řádu školské rady 
Ředitel ZŠ navrhl, aby školská rada odsouhlasila, že se při svém jednání bude řídit stávajícím jednacím 
řádem. 
 
Usnesení č. 1/01/2024 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje jednací řád školské rady v předloženém znění. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
2. Volba předsedy školské rady 
Na předsedu školské rady byl po krátké diskusi navržen Mgr. Petr Klíma, který školskou radu vedl 
i v minulém funkčním období. Pan Bohdálek sdělil, že s panem Klímou o této možnosti mluvil, a ten 
proti tomu nemá námitky.  
 
Usnesení č. 2/01/2024 
Školská rada při ZŠ Polná volí předsedou školské rady Mgr. Petra Klímu. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
4. Diskuse  
 
Návrh, aby se volby do příští školské rady v r. 2027 konaly v termínu informačního dne, aby tak byla 
zajištěna větší účast rodičů ve volbách. Všichni s tímto návrhem souhlasili včetně pana ředitele. 
 
Informace o dalších rekonstrukcích školních tříd. Od září 2024 by měly fungovat 4 nové odborné 
učebny v přístavbě v Poděbradově ul., která se právě stavebně dokončuje (přírodopis, chemie, 
počítačová učebna, jazyková učebna) + školní klub v podkroví. Zůstávají však obavy z včasného 
vybavení učeben. Návrh na slavnostní otevření nové budovy s prohlídkou pro veřejnost na začátku šk. 



roku 2024/25. Během letních prázdnin se budou rekonstruovat stávající odborné učebny přírodopisu 
a chemie v Poděbradově ul. na kmenové třídy.  
Z MAS Českomoravské pomezí se zřizovateli podařilo vyčlenit finanční prostředky na rekonstrukci 2 
až 3 počítačových učeben (budovy Poděbradova a Komenského). Rekonstrukce těchto učeben však 
budou probíhat během šk. roku. 
 
Dotaz, jak to vypadá s případnou přestavbou Lidového domu na šk. družinu – zatím prý všechna 
jednání probíhají slibně s nadějí, že do r. 2027 by mohla být přestavba dokončena. 
 
Informace, že v Polné bude od září 2024 fungovat 3. základní škola – soukromá Svobodná 
demokratická škola ERAZIM v prostorách SVČ TEMPO. 
 
Diskuse o dalších možných prostorách školy – půdní vestavba na budově Komenského, úprava 
současné šk. jídelny, kuchyně a družiny v Jeronýmově ul. na 3 učebny pro výuku 1. tříd (v souvislosti 
s vybudováním centrální vývařovny a jídelny v plánované nové budově MŠ Na Podhoře). 
 
5. Prohlídka prostor školy 
Na závěr si členové školské rady spolu s panem ředitelem prohlédli prostory šk. šaten a hlavního 
vstupu do budovy Poděbradova. Konstatovali, že je žádoucí pokračovat v rekonstrukci šaten na 
skříňky, ale z prostorových a finančních důvodů to zatím nejde. 
 
 
 
 
............................................................................................ 
Mgr. Petr Klíma, předseda ŠR (vz. Martin Bohdálek) 
 
 
Zapsal: Mgr. Martin Lexa, Ph.D. 
 


